



ក្រសួងការពារជាតិ

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

សារលិខិតថ្វាយព្រះពរ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ

ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី
ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក ជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ក្នុងឱកាសជំនួញក្នុងបុណ្យ ក្នុងព្រះរាជពិធីបុណ្យខួបទី១៤ នៃការគ្រងព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ តាងនាម ថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ ក្នុងកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមទូលព្រះបង្គំនិងភរិយា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតលំខិនកាយវាចាចិត្ត ក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនូវព្រះរាជស្នងសាធុការពរជ័យ បរវស្សស្តី សិរីវឌ្ឍនា វិបុលសុខ មហាប្រសើរគ្រប់ប្រការ ថ្វាយ ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក សូមទ្រង់ប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូរណ៍ ព្រះកាយ ពលរឹងមាំ ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បីគង់ប្រថាប់ក្នុងព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ ជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ត្រជុំដល់កូនចៅ ប្រជារាស្ត្រទូទាំងប្រទេស ប្រកបដោយភាពសុខដុមរមនា ចម្រុងចម្រើនផ្តុំផ្តើមរុងរឿងទាំងក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ន និងទៅអនាគត។

នាឱកាសដ៏វិសេសវិសាលនេះ ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមសម្តែងថ្វាយនូវកតញ្ញកតវេទិតា ធម៌យ៉ាងជ្រាលជ្រៅបំផុត ចំពោះព្រះរាជគុណបក្ការៈដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមរបស់ ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក ក្នុងព្រះរាជសកម្មភាពបំពេញព្រះរាជកិច្ច ដោយបានលះបង់ព្រះកាយពលគ្រប់កាលៈទេសៈ ក្នុងបុព្វហេតុសន្តិភាព និងការថែរក្សាការពារ ឯករាជ្យ អធិបតេយ្យ បូរណភាពទឹកដី ឲ្យបានរឹងមាំគង់វង្ស រីកចម្រើនរុងរឿង។

ជាថ្មីម្តងទៀត ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមលំខិនកាយវាចាចិត្ត បង្វែរចំពោះគុណបុណ្យព្រះ រតនត្រ័យ មានទេវតារក្សាព្រះមហាស្វេតច្ចុត្រ ព្រមទាំងព្រះរាជតេជបារមី នៃអតីតព្រះមហាក្សត្រខ្មែរគ្រប់ ព្រះអង្គ ប្រោសព្រះរាជទានប្រសិទ្ធិពរជ័យ មហាប្រសើរ ថ្វាយ ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក ប្រកបដោយព្រះបរមសុខ មានព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូរណ៍ ព្រះកាយពលមាំមួន ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បី បានគង់ប្រថាប់នៅក្នុងព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ ជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ត្រជុំដល់ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ព្រម ទាំងប្រជារាស្ត្រខ្មែរអស់កាលជានិច្ចនិរន្តរ៍តរៀងទៅ។

សូម ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ជាទីគោរពសក្ការៈទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត អំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។
សេចក្តីគួរពុំគួរ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃ ៥ ខែ ១១ ឆ្នាំ ២០១៨
សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ២០ ខែ ១១ ឆ្នាំ ២០១៨

ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

សម្តេចពិជ័យសេនា ឡៅ ប្រាសា